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Komisyon Adı: Kalite Geliştirme Koordinatörlüğü ve Komisyonu 

Toplantı Tarihi: 07.02.2022  

Toplantı Saati: 14.00-15.00  

Toplantı Yeri: Tıp Fakültesi Dekanlığı 

Toplantı Başkanı: Dr.Öğr. Üyesi İbrahim Eren PEK  

Toplantıda Görüşülen Gündem Maddeleri: 

1. 2022 Yılı Çalışma Başlıkları 

2. Görüş ve Öneriler 

Toplantı Tutanağı 

Toplantı; Dekan Yardımcısı Prof.Dr. Özlem YAYINTAŞ, Komisyon Başkanı Dr.Öğr. Üyesi 

İbrahim Eren PEK, 4 üye, 1 misafir Öğretim görevlisi (Öğr. Gör. Ergül SÖYLEMEZOĞLU) 

ve 1 raportör katılımı ile yukarıda belirtilen gün ve saatte gerçekleştirilmiştir. 

Toplantının açılış konuşmasını yapan Komisyon Başkanı Dr.Öğr. Üyesi İbrahim Eren PEK, 

“Dekanlık Makamına danışmanlık yapılabilir, Dekanlık-Hastane Yönetimi arasında iş birlikçi 

çalışmalar yapabiliriz.” dedi.  

Dekan Yardımcısı Prof.Dr. Özlem YAYINTAŞ, 2021 yılına ait Kalite ilgili tüm işlemlerinin 

bitirildiğini ve 2022 çalışmaları için anabilim dalları Kalite Sorumluları ile bir araya 

gelinebileceğini belirtti.  

Komisyon Üyesi Doç.Dr. Nurullah BOLAT, Anabilim dallarını sürece dâhil edersek daha 

verimli sonuçlar alabilir, KİDR ve Stratejik Plan iyi okunarak oradaki hedeflere ulaşılabildi 

mi? diye sorulabilir.” dedi.  

Komisyon Üyesi Prof. Sibel OYMAK YALÇIN, “Kalite çalışmalarına genç arkadaşları dâhil 

edebiliriz, aynı ekibin devam etmesi bir mental yorgunluğa sebep olabilir ve çalışmalar 

yayılımcı olmayabilir.” dedi.  

Misafir Öğretim görevlisi (Öğr. Gör. Ergül SÖYLEMEZOĞLU) “2022 KİDR yeni formatta 

düzenlenecektir. Sadece ÖDR’nin formatı değişmedi. Tıp Fakültesinin 2021-2025 Stratejik 

Planının çok iyi hazırlandığını ve buradaki hedeflerin belli periyotlarla söz gelimi 3 ayda bir, 
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6 ayda bir takibinin yapılması iyi olur. Ayrıca kurulması düşünülen alt komisyon da 

çalışmaları ile ilgili bir rapor hazırlarsa verimlilik artacaktır.” dedi.  

Prof. Özlem YAYINTAŞ, Üniversitemizin YÖKAK Akreditasyonu sonucunda gelen 

eleştirilerden biri çalışmaların belli bir takvime dayanmadığıdır. Bizler bu konuda bir aksiyon 

alabilirsek bir eksiğimizi kapatmış olacağız. Üniversitemizin Elektronik Belge sistemindeki 

iyileştirmeler için ÜBYS sistemini aldığımız İzmir Katip Çelebi Üniversitesine giden PROF. 

YAYINTAŞ, “ÜBYS üzerinden yapılan anket sonuçlarının,  birim bazında görülememesi Tıp 

Fakültesine ait anket sonuçlarını istediğini, Etik Kurul ile Uzmanlık EĞİTİMİ ile 

iyileştirmeler yapıldığını eğitimlerinin önümüzdeki hafta ilgili arkadaşlara verileceğini, 

ÜBYS ile düzeltilmesini istedikleri sorunları komisyon üyelerine sundu. 

Komisyon Üyesi Dr.Öğr. Üyesi Ender TEKEŞ “Takvim ile übys’yi entegre edebilir, 

toplantıları oraya ekle butonu ile kaydedebiliriz. “ dedi.  

Bir sonraki toplantıda görüşmek üzere iyi dilek ve temennilerle toplantı sonlandırıldı.  


